
房山区九年级第二学期综合练习（一）

英语学科答案

知识运用（共 14 分）

一、单项填空（共12小题，每小题0.5分，共6分）

1.B 2.A 3.D 4.C 5.A 6.D 7.A 8.B 9.C 10.C 11.B 12.D

二、完形填空（共8小题，每小题1分，共8分）

13.A 14.D 15.B 16.A 17.C 18.C 19.B 20.D

阅读理解（共 36 分）

三、阅读理解（共13小题，每小题2分，共26分）

21.D 22.B 23.A 24.C 25.C 26.B 27.D 28.A 29.D 30.C 31. B

32.B 33.A

四、阅读回答（共5小题，每小题2分，共10分）

34. Both basketball and handball. / Basketball. / Handball.

35. In 1895.

36. One hour.

37. It is another variation of netball aimed at older women and those who want to exercise in a

gentler way.

38. The rules of playing netball.

书面表达（共 10 分）

五、文段表达（共10分）

39. 题目①

Dear Peter,

How are you getting on? I’m writing this email to invite you for a picnic.My brother and I are

going to have a picnic at Green Park this Sunday afternoon. We are going there by bike. We have

already bought some food, water and fruit. If you decide to join us, please meet us at our house at

11:00. You can bring some food you like. And you’d better wear your sports suits so that we can

play badminton or fly kites at the park.

Yours,

Li Hua



题目②

Perseverance leads to success.At the age of fourteen, I started to play the flute. My mother

bought me some books and CDs. I also watched some online videos and taught myself in my spare

time. I practiced hard and made progress, and within the year I was chosen by the school band to

play the flute. I’m proud of what I have done. When we have a goal in learning, we should work

hard and keep going.

文段表达评分标准

说明：先根据文章整体内容和语言表达确定档次，然后在该档次内评出分数。

第一档：（10-9 分）

完全符合题目要求，表达思想清楚，内容丰富。能运用较丰富的词汇、句型，语言通顺，

语意连贯，具有逻辑性。允许有个别语言错误。

第二档：（8-6 分）

符合题目要求，表达思想基本清楚，内容基本完整。词汇、句型满足文章需要，语言基

本通顺，语意基本连贯。有一些语言错误，但不影响整体理解。

第三档：（5-3 分）

部分内容符合题目要求，表达思想不清楚，内容不完整。语法结构和词汇错误较多，语

言不通顺，影响整体理解。

第四档：（2-0 分）

与题目有关的内容不多，不能表达出自己的思想。只能简单拼凑一些词语，所写内容难

以理解。


